## **TUNG TAK SCHOOL**

Shing Mun San Tsuen, Kam Tin N. T. Email: tungtak@ttsch.edu.hk



# 通德學校

新界錦田城門新村 電話:24761101/24734008 傳真:24747045

通德學校通告第 20005 號

## 有關 20/21 午膳安排

#### 各位家長:

本校乃全日制小學,所有學生須留校用膳,有關安排如下:

- 1. 自備飯盒--學生於上學時攜帶飯盒。
- 2. 送飯到校--家長可於每天 12:35-12:50 時段送午餐到校,請家長將飯盒 放在綠色長枱的膠箱內然後離開,下午 1 時 30 分可在膠箱內取回飯盒或吩 咐學生將飯盒自行帶回家。

(請家長在學生飯盒上寫上姓名及班別)

- 3. 訂購午膳--本年度繼續由「龍記飲食有限公司」供應學生午膳,每日提供四款午餐給學生選擇,每款收費為19元正,參加者以月費繳付,由該公司派員到校直接收款。如以支票繳費,抬頭請寫「龍記飲食有限公司」。
  - 午膳安排如下:
    - i/ 於每月中派發下個月的選餐表,訂餐的同學請將選餐回條於每月二十日前(假期順延一天)連同費用交回「龍記飲食有限公司」職員,並取回收據作實。
    - ii/學生請假須於上午 8 時 30 分前通知學校,可退回該日午膳費,款項將於下一個月以現金發還給家長。
- 4. 關愛基金為(書簿津貼全津)的學生而設,可享有午膳費津貼,參加者請參閱 20006 號通告。

校長: 董偉立

家長簽署:\_\_\_\_\_

日期: \_\_\_

|                          | 黄 偉 立      |
|--------------------------|------------|
| 二零二零年八月廿八日               |            |
| 【通德學校通告第 20005 號回條】      |            |
|                          | 班級:        |
|                          | 姓名:        |
| 黄校長:                     |            |
| 本人及已知悉午膳通告內容,並安排# □子女自備午 | 膳          |
| □每天送飯給                   | 子女         |
| □向「龍記飲                   | 食有限公司」訂購午膳 |
| (#請在適當的                  | 勺□內加上√號)   |
|                          |            |
|                          |            |

## **TUNG TAK SCHOOL**

Shing Mun San Tsuen, Kam Tin N. T. Email: tungtak@ttsch.edu.hk



通德學校

新界錦田城門新村 電話:24761101/24734008

傳真:24747045

Our Ref. TTS Notice No.20005

28th August, 2020

Dear parents,

#### Re: 20/21 Lunch Arrangement

You may be aware that our school is a whole day school. All the pupils are supposed to stay at school for lunch. Your attention is drawn to the following arrangement:

- I/ Pupils can bring their own lunch boxes to school.
- II/ Parents can bring their own lunch box to their children from 12:35-12:50. Please put the lunch box into the plastic box on the green table and you can leave. Our staff will deliver the lunch box during the lunch time. Parents can take the lunch box back from 1:30or ask their children to take the lunch box home. (Please write down the name and class of the student on the lunch box.)
- Pupils may use the catering services provided by the contractor, Chez Lunch Catering Co. Ltd.The fee is \$19 per meal. The contractor is responsible for the collection of meal fees.

Cheques should be crossed and made payable to "Chez Lunch Catering Co. Ltd.".

- The meal arrangement is as follows:
  - Meal Order Forms will be given to the pupils in the middle of every month.
     Pupils return their meal order forms to school with the exact amount of payment before the 20<sup>th</sup> of every month. Receipts will be issued when our contractor receives your payment.
  - ii. If your child does not want to use the catering service on a particular day, please inform our school before 8:30am. Refund will be made.
- IV/ Please refer to notice 20006 if you want to apply for **Community Care Fund** subsidy lunch boxes matters.

(Wong Wai Lap) Principal

|                         |  | Principal                                       |
|-------------------------|--|---|
| 1                       | ************************************** | Date:   |
|                         | (Reni                                  | ly Slip ]                                       |
|                         | <del>-</del> +                         | · · · ·   |
| <u>20/21</u>            | Lunch Arrangement for                  | Pupils (TTS Notice No. 20005)                   |
| Dear Principal,         |  |   |
| My child                | (name) of                              | (class) and I have noted the lunch arrangement. |
| * The arrangement is:   | self prepared luncl                    | h box.  |
|                         | to bring meal to so                    | chool   |
|                         | to use the catering                    | service   |
|                         |  | Yours sincerely,                                |
|                         |  |   |
|                         |  |   |
|                         |  | ( )   |
| *Remark: Please ✓ the a | appropriate box                        | name of parent                                  |